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  Απαντήσεις από τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης στην Επίκαιρη Ερώτηση του  Βουλευτή Σάμου
Δημήτρη Σεβαστάκη για τα θέματα που αφορούν  τον αμπελοοινικό τομέα στη Σάμο
  

Στη Βουλή συζητήθηκε η Επίκαιρη Ερώτηση του Βουλευτή Σάμου κ. Δημήτρη Σεβαστάκη
προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ. Βαγγέλη Αποστόλου σχετικά με:

      

  

1) Τις πληρωμές των στρεμματικών ενισχύσεων και τα ζητήματα χαρτογραφήσεων των
αγροτεμαχίων στη Σάμο, στα οποία εμπλέκεται  ο ΟΠΕΚΕΠΕ και συνδέονται άμεσα  με τις
ενισχύσεις,

  

αλλά και

  

2) Θέματα ΠΟΠ Μοσχάτου Σάμου στις νέες συμφωνίες ΕΕ με τρίτες χώρες,

  

3) Ζητήματα που αφορούν την ενίσχυση της αγροτικής παραγωγής στη Σάμο καθώς και
θέματα που αφορούν την λειτουργία της  ΕΟΣΣ και την ενδυνάμωση των Σαμιωτών
αμπελουργών με νέα αγροτικά προγράμματα.

  

-Να σημειωθεί ότι για θέματα που αφορούν το ΠΟΠ Μοσχάτου Σάμου (27-7) έχει κατατεθεί
από το Βουλευτή Σάμου ειδική Ερώτηση με τη συνυπογραφή και άλλων βουλευτών και
αναμένονται οι απαντήσεις από τέσσερα εμπλεκόμενα Υπουργεία

  

Παρακολουθείστε την  αναλυτική κοινοβουλευτική συζήτηση και τις απαντήσεις του
Υπουργού στο σύνδεσμο:
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https://youtu.be/Fij1YiZ-4BY
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https://youtu.be/Fij1YiZ-4BY

